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Z Á P I S   č. 17/2021 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 5. 5. 2021 
 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA,   Vladimír Douša, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D.,  O. Mračková,   

                    L. Reichel,  Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, I. Ptáčková, 

                    Ing. M. Coufal,  

                   

Omluveni:   Ing. P. Pelešková 

 

Nepřítomni: Bc. J. Sochor, 

 

Zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil místostarosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a 

konstatoval, že je přítomno  13   členů zastupitelstva.  

 

 
Volba pracovních orgánů 
 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta  navrhl: Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., Ing. Z. Bělohradská 

 

Ing. R. Šebl navrhl: JUDr. J. Márová 

 

Hlasování: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

proti             0                                  

 

zdržel se       0 

 

 
Návrh byl přijat 
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Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta  navrhl: L. Reichel, V. Douša, 

 

Ing. R. Šebl navrhl: I. Ptáčková 

 

 

Hlasování: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

proti             0                                  

 

zdržel se       0 

 

 

Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

 

Připomínky k zápisu č. 16/2020  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 

  

 

Zápis ze ZM č. 16/2020 je schválen. 
 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

1. Schválení závěrečného  účtu města za rok 2020 

2. Schválení účetní závěrky za rok 2020 

3. Rozpočtové opatření č. 2/2021  

4. Žádost T o koupi pozemku 

5. Žádost T o koupi pozemku 

6. Zpráva finančního výboru 

7. Zpráva kontrolního výboru 

8. Zpráva místostarosty o dotacích 

9. Výsledek architektonické soutěže nám. Svobody 

10. Změna názvu příspěvkové organizace ZŠ Libčice nad Vltavou 

11. Různé 
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Doplnění programu jednání: Starosta konstatoval, že nikdo nedal v řádném termínu žádný 

návrh na doplnění programu jednání. 

 

V 18. 07 hodin se dostavil zastupitel Bc. J. Sochor, přítomno 14 zastupitelů. 

 

Ing. R. Šebl navrhl předřadit bod Základní škola a poté bod Různé. A doplnil, že by 

předřazení bodu Různé mělo být pro jednání zastupitelstva města Libčice standardem, aby 

občané věděli, že v 18 hodin mohou řešit své podněty. 

 

Hlasování o předřazení bodu různé: 

 

pro               6     Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

 

proti             6            Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                       

zdržel se       2            Ing. Z. Bělohradská, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

 

Toto usnesení nebylo přijato. 

 

Hlasování o navrženém programu jednání s předřazením bodu ZŠ: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  

 

proti             0                                  

 

zdržel se       1             PhDr. P. Schönfeld 

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

Program jednání byl schválen 

 
Ing. R. Šebl požaduje na příští jednání ZM zařadit bod, který nebyl projednán na minulém 

jednání – Vyhodnocení strategického plánu a Akční plán 2021 - 2022. 

 

 

Bod č. 1 - Schválení závěrečného  účtu města za rok 2020 

 
Usnesení rady města č. 9/7-2021: 

 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit celoroční hospodaření města 

a závěrečný účet města za rok 2020, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

města za rok 2020, provedeného krajským úřadem bez výhrad. 
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Starosta předkládá k odsouhlasení závěrečný účet města za rok 2020. 

 

Usnesení č. 1/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města schvaluje celoroční hospodaření města a závěrečný účet města za rok 

2020, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2020, provedeného 

krajským úřadem bez výhrad. 

 

Hlasování: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková,  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       1             Bc. J. Sochor       

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Bod č. 2 - Schválení účetní závěrky za rok 2020 

 
Usnesení rady města č. 10/7-2021: 

 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit účetní závěrku města   

za rok 2020 včetně hospodářského výsledku za rok 2020 ve výši 13.364.267,96 Kč. 

 

Starosta předkládá k odsouhlasení účetní závěrku města za rok 2020. 

 

 

Usnesení č. 2/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města za rok 2020 včetně hospodářského 

výsledku za rok 2020 ve výši 13.364.267,96 Kč. 

 
Hlasování: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková,  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 
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proti             0                                  

 

zdržel se       1             Bc. J. Sochor       

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 3 - Rozpočtové opatření č. 2/2021  

 
Usnesení rady města č. 11/7-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 2/2021 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 113.412.200,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 113.412.200,-- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2020. 

 
Rada města projednala rozpočtové opatření č. 2/2021. 

 

 

Hlasování po jednotlivých položkách: 

 

a) rekonstrukce toalet ZŠ    500 000,-Kč 

 

Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       0              

 
Tato položka byla přijata 

 

 

b) rekonstrukce areálu AFK  1 800 000,-Kč 

 

Diskuse: 
Ing. M. Coufal vyjádřil podporu záměru AFK, dotázal se na výši členských příspěvků,  

Ing. R. Šebl sdělil, že akci je nutno podmínit získáním dotace. 

PhDr. P. Schönfeld sdělil, že se jedná o investici i ve prospěch mladých hráčů a to je dobře.  

Jan Menšík z veřejnosti dodal, že se jedná o investici ve prospěch klubovny, dále byly 

vzneseny dotazy na možné využití budov spolkem Malina. Předseda AFK podrobněji objasnil 

využití případné akce. 
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Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

proti             0                                  

 

zdržel se       0              

 
Tato položka byla přijata 

 

 

c) rozšíření kolumbária  150 000,-Kč 

 

Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

proti             0                                  

 

zdržel se       0              

 
Tato položka byla přijata 

 

 

d) projektová dokumentace č.p. 54 dokončení  500 000,-Kč 

 

Hlasování: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  

proti             0                                  

 

zdržel se       1             PhDr. P. Schönfeld 

 

Tato položka byla přijata 
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e) projektová dokumentace voda plyn kanalizace Hašlerova dok.  200 000,-Kč 

 

Hlasování: 

 

pro              11      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  

 

proti             0                                  

 

zdržel se       3             PhDr. P. Schönfeld,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

Tato položka byla přijata 

 

 

Ing. R. Šebl navrhl hlasovat o další položce podpora spolku Malina ve výši 60 000,-Kč 

 

Hlasování: 

 

pro               6     Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

 

proti             4            Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                       

zdržel se       4            Ing. Z. Bělohradská, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,   Ing. P. Bartoš, MBA      

 

Toto usnesení nebylo přijato. 

 

 

Rezerva se snižuje  o 3 010 100,-Kč 

 

Hlasování: 

 

pro              12      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, Bc. J. Sochor, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  

 

proti             0                                  

 

zdržel se       2             PhDr. P. Schönfeld,  I. Ptáčková,  

 
Tato položka byla přijata 
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Bc. J Sochor navrhl hlasovat: 

 

ZM požaduje, aby RM v termínu do 10. 5. 2021 projednala úpravu Projektu celkové 

rekonstrukce městského sportovního areálu s MC Malina tak, aby zohlednil požadavky  

MC Malina a umožnil provoz MC Malina v obnoveném areálu za dodržení podmínek dotace 

 

Hlasování: 

pro   6  Ing. M. Coufal, I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,  

Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti   4  O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., 

zdržel se  4  Ing. Z. Bělohradská, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., Ing. P. Bartoš, MBA, 

 Ing. P. Kosík 

 

Toto usnesení nebylo přijato. 

 

 

Usnesení č. 3/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 
 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2021 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 113.412.200,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 113.412.200,-- Kč 

včetně zapojení zůstatku roku 2020. Čerpání položky 3419 – rekonstrukce AFK je podmíněna 

získáním dotace a ZM se zároveň zavazuje v případě obdržení dotace poskytnout spoluúčast 

ve výši 30%, do max. výše 1.800 000,- Kč včetně DPH.  

 
 

Hlasování: 

 

pro              12      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, Bc. J. Sochor, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  

 

proti             0                                  

 

zdržel se       2             PhDr. P. Schönfeld,  I. Ptáčková,  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 4 - Žádost T o koupi pozemku 

 
Usnesení rady města č 4/6-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit se záměrem odprodeje části 

pozemku parc. č. 418/1 v k.ú. Letky o výměře cca 227 m2 za cenu 200,-Kč/m2 T. 

 



 9 

T žádá o narovnání majetkoprávních poměrů v horní části svého pozemku parc. č. 414 v k.ú. 

Letky. Z katastrální mapy je zřejmé, že hranice pozemku města parc.č. 418/1 v k.ú. Letky 

vybíhá nelogicky do pozemku žadatele. 

Tuto část o výměře cca 227 m2 by žadatel po zpracování geometrického plánu odkoupil.  

Obdobná transakce proběhla na jiné části pozemku 418/1 za cenu 200,-Kč/m2. 

 

Diskuse: 
Ing. R. Šebl navrhl, aby se finanční výbor zabýval novelou pravidel privatizace. A dodal, že o 

toto v minulosti již jednou žádal. 

 

Usnesení č. 4/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města souhlasí se záměrem odprodeje části pozemku parc. č. 418/1 v k.ú. 

Letky o výměře cca 227 m2 za cenu 200,-Kč/m2 T 

 
Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       0              

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 5 - Žádost T o koupi pozemku 

 
Usnesení rady města č. 2/4-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s prodejem pozemku města 

parc.č. 190 v k.ú. Letky o výměře 133 m2,  T za cenu 100,-Kč/m2. 

 
T žádá o koupi pozemku města parc.č. 190 v k.ú. Letky o výměře 133 m2, který se nachází 

nad jejím pozemkem a je obklopen soukromými pozemky. 

 

Usnesení č. 5/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s prodejem pozemku města parc.č. 190 v k.ú. Letky o výměře 

133 m2,  T za cenu 100,-Kč/m2. 

Hlasování: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 
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0 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       1            Ing. M. Coufal         

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 6 - Zpráva finančního výboru 

 
Předsedkyně finančního výboru předkládá zprávu ze dne 26.4 .2021 

 
Usnesení č. 6/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 26.4.2021. 

 
Hlasování: 

 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       0              

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 7 - Zpráva kontrolního výboru 

 
Předseda kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 12.4.2021 

 
Usnesení č. 7/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 12. 4. 2021.  

Hlasování: 

 

pro              13      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 



 1

1 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       1            Ing. M. Coufal         

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Bod č. 8 - Zpráva místostarosty o dotacích 

 
Usnesení rady města č. 12/7-2021: 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci místostarosty o dotacích. 

V současné době město připravuje podklady pro podání žádosti na rekonstrukci areálu AFK  

v rámci dotačního programu č. 162 52 REGIONÁLNÍ SPORTOVNÍ INFRASTRUKTURA 

2020 – 2024, výzva 12/2020  Sportovní infrastruktura – Investice do 10 mil. Kč. 

 

Diskuse: 
Ing. R. Šebl připomněl, že v průběhu měsíce října 2021 bude vyhlášena výzva pro rok 2022 

pro žadatele k předkládání žádosti o dotaci v rámci programu Regenerace sídlišť ze Státního 

fondu rozvoje bydlení. 

 

Usnesení č. 8/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci místostarosty o dotacích. 

 
Hlasování: 

 

pro              12      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  

proti             0                                  

 

zdržel se       2            Ing. M. Coufal, PhDr. P. Schönfeld 

      

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 9 - Výsledek architektonické soutěže nám. Svobody 
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Usnesení rady města č. 13/7-2021: 

 

Usnesení: Rada města Libčice schvaluje výsledky užší jednofázové projektové 

architektonicko-urbanistické soutěže o návrh „Tři v jednom pro Libčice nad Vltavou – 

Městský dům, radnice a náměstí a rozhoduje o výběru nejvhodnějšího návrhu účastníka  

EHL &amp; KOUMAR ARCHITEKTI s.r.o. Na Šafránce 1821/25, 101 00 Praha 10, IČO: 

27216217 dle Protokolu zasedání poroty pro hodnocení soutěžních návrhů.  

Rada města schvaluje vyplacení cen oceněným účastníkům dle Zápisu ze zasedání poroty pro 

hodnocení soutěžních návrhů:  

1. cena návrhu č. 4 ve výši 300 000 Kč EHL & KOUMAR ARCHITEKTI s.r.o. 

2. cena návrhu č. 3 ve výši 250 000 Kč Atelier bod architekti s.r.o.  

3. cena návrhu č. 1 ve výši 100 000 Kč ATELIER HORKÝ s.r.o.  

Rada města schvaluje vyplacení náhrady výloh spojených s vypracováním soutěžního návrhu 

ve výši 50 000 Kč návrhu č. 2 (caraa.cz s. r. o.) a návrhu č. 5 (XTOPIX architekti s.r.o.).  

Rada města ukládá starostovi zajistit další postup nakládání s výsledky architektonické 

soutěže a zahájit jednací řízení bez uveřejnění ve spolupráci s administrátorem soutěže.  

 
Administrátor soutěže společnost CCEA MOBA: MOBA studio zpracovala Protokol  

o průběhu soutěže a Zápis z jednání poroty hodnocení návrhů a předala je radě města. Starosta 

města jako závislý člen a místostarosta poroty detailně informoval o průběhu jednání. Rada 

města se seznámila s podklady a potvrzuje výsledek poroty.  

 

Diskuse: 
Ing. M. Coufal a PhDr. P. Schönfeld apelovali na prezentaci studie veřejnosti jak v LN, tak 

výstavou na veřejných místech. 

I. Ptáčková se dotázala na cenu předešlé studie, Bc. J. Sochor se dotázal na termíny realizace 

a souvislosti s výstavbou haly TJ Sokol.  

 

Usnesení č. 9/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 5. 2021 

 
a) Zastupitelstvo města bere na vědomí výsledek užší jednofázové projektové 

architektonicko-urbanistické soutěže o návrh „Tři v jednom pro Libčice nad Vltavou – 

Městský dům, radnice a náměstí“. 

b) Zastupitelstvo města ukládá radě města zajistit efektivní informační kampaň určenou 

obyvatelstvu města. 

 
Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       0              

 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 10 - Změna názvu příspěvkové organizace ZŠ Libčice nad Vltavou 

 
Usnesení rady města č. 10/5-2021: 

 
Usnesení: Rada města se seznámila s návrhem ředitele ZŠ Libčice nad Vltavou na změnu 

názvu školy na Základní škola Karla Hašlera Libčice nad Vltavou.  

Tento návrh bude předložen školské radě a poté zastupitelstvu města. 

 
Diskuse: 
PhDr. P. Schönfeld podpořil návrh, dotázal se na seznámení žáků s novým názvem školy. 

Rovněž další zastupitelé vyjádřili návrhu podporu. 

 

 

Usnesení č. 10/17-2021 z 17. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 5. 5. 2021 

 
Zastupitelstvo města souhlasí se změnou názvu školy na Základní škola Karla Hašlera Libčice 

nad Vltavou.  

 

Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, PhDr. P. Schönfeld 

 

proti             0                                  

 

zdržel se       0              

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 11 - Různé 

 
Ing. M. Coufal se dotázal na studii dopravy v Zahradní ulici, starosta poté široce diskutoval na 

dané téma s veřejností a zastupiteli. 

 

PhDr. P. Schönfeld se dotázal na měření kvality ovzduší a na jednání rady města s panem 

Vyhlídkou. Starosta sdělil stanovisko rady. 

 

Ing. M. Coufal vznesl dotaz na akci spolupráce s ČVUT, na právní zajištění lokality realizace 

na odkališti. Zastupitelé požadují smlouvu s majitelem pozemků a doložení dokumentace k 

rekultivaci pozemku a ekologické zátěže na pozemku. 
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Ing. R. Šebl se dotázal na úhradu škody za vodu v objektu Policie, tajemník sdělil, že byla 

zaslána II. Upomínka a Policie dosud nepředložila znalecký posudek. 

 

Bc. J. Sochor se dotázal na realizaci tělocvičny v areálu ZŠ, místostarosta odpověděl, že se 

s touto akcí pro nevhodnost nepočítá. 

 

Občan Libušiny ulice protestoval proti budování údajné ubytovny nad ústřednou Cetin. 

Starosta přislíbil záležitost prověřit. 

 

 
Starosta skončil jednání v 21.10  hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 5. 5. 2021 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič   6. 5. 2021                         

 

                                                  Ověřovatelé:     L. Reichel 

 

  

 

                                                                             V. Douša 

 

 

 

                                                                               I. Ptáčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                              

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                          

 


